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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Tényleg bezárják a keceli okmányirodát? 2.”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter úr!

Az április elején kelt, K/4217 . számú, „Tényleg bezárják a keceli okmányirodát?” cím ű
írásbeli kérdésemben érdekl ődtem szülővárosom hivatalának sorsáról . Kérdésemre adott
válasza korántsem nyugtatta meg sem a várost, sem engem, s őt, a benne ismét meglebegtetett
bezárás lehetősége tovább borzolta a kedélyeket .

A kérdés előkerült a képviselőtestületi ülésen, ahol a város korábbi fideszes polgármester e
sem tudott pozitív hírekkel szolgálni, a városvezet őhöz is a bezárásról szóló információk
jutottak el . A lakosság fél a következményektől, hiszen — mint el őző kérdésemben már
kifejtettem — a munkahelyek megszűnése mellett nehézséget okozna nekik a Kiskőrösre való
utazás. Ez főleg a város sok idős lakójára nézve lenne megterhelő , a fentiek miatt civilek
aláírásgyűjtést is terveznek a keceli okmányiroda megmentéséért .

Miniszter úr válaszában arra hivatkozik, hogy „A kor kihívásainak megfelelő, magas

színvonalú közigazgatás kialakításához elengedhetetlen, hogy biztosítsuk az állampolgáro k

számára a korszerű, modern, az ügyfelekre a lehet ő legkevesebb bürokratikus terhet rovó



ügyintézés feltételeit. " A fenti célok nagyon jól, de mégiscsak hiteltelenül hangzanak, amikor

egy közel tízezres város okmányirodáját készülnek nem hogy korszerűbbé és modernebbé

tenni, hanem bezárni . Természetesen én is egyetértek a fejlesztési célokkal, de véleménye m
szerint a bürokratikus terhek csökkentését nem az okmányirodák bezárásával kellen e

„megoldani” .

Sajnos ismét felmerül az a kérdés is, amelyet már az önkormányzati választás előtt is

felvetődött Fideszes vezetők burkolt vagy kevésbé burkolt fenyegetései alapján, melye k
szerint azok a települések, amelyek nem kormánypárti képviselőtestületet választanak
maguknak, kisebb eséllyel számíthatnak majd pályázati forrásokra, fejlesztésekre .

Kérem tehát tisztelt Miniszter Urat, hogy valljanak színt! Adjanak egyenes választ a
bezárásról, vagy pedig nyugtassák meg a kecelieket, hogy nem' kell tartaniuk a bezárá s

fenyegetésétő l . Természetesen én is és a keceliek is a bezárás ellen vagyunk, így bízom err e
utaló válaszában.

Budapest, 2015 . május 26 .
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